


صدور بیش از ۷ هزار گواهی نامه رانندگی در ایلامنیاز اورژانسی زلزله زدگان سراب به 500 دستگاه کانکس
آذربایجان شرقی/ گروه جامعه:نمایندهمردمسرابدرمجلسشورایاسلامی،ازنیازاورژانسیزلزلهزدگانسراببه500دستگاهکانکس
خبردادوگفت:چندروزاستکهبندهازتریبونهایمختلفاینخواستهرااعلاممیکنموهنوزخبرینیست.یوسفداوودیدرتشریحاینخبر
اظهارکرد:دمایشهرستانسرابهمیشهچندیندرجهازتبریزسردتربودهودمایروستاهایسرابهمکهجایخوددارد،شبهادمایهوابه
زیرصفرمیرسدوتحملاینسرمادرچادرهاینازکوپلاستیکیممکننیست.ویادامهداد:کسیکهباشرایطجغرافیاییوآبوهواییسراب
آشناییداشتهباشد،میداندکهتوزیعچادربینزلزلهزدگاناینشهرستانبیمعناست.تعدادیپتوتوسطخیرانسرابیوتهرانیروزگذشتهتوزیع
شده،اماسرمابهویژهدرروستاهاییمانندچیچکلیکهبهکانونزلزلهنزدیکبوده،غیرقابلتحملاست.نمایندهمردمسرابدرمجلسشورای
اسلامیخاطرنشانکرد:باتوجهبهسرمایهواواحتمالشیوعآنفلوانزادرمنطقه،نیازضروریبهتزریقواکسنبهویژهبرایخردسالانداریم.

ایلام/ کوثر موســوی:رئیسپلیسراهنماییورانندگیاســتانایلام،ازصدوربیشازهفتهزارگواهینامهرانندگیازابتدای
سالجاریتاکنونخبرداد.سرهنگابوالفضلکهزادیگفت:ازابتدایسالجاریتاکنونهفتهزارو۴۳۲گواهینامهدرسطحاین
استانصادرشدهاست.ویافزود:همچنیندراینمدت۱۶۹گواهینامهتعویضوتعداد۴۷۸گواهینامهالمثنیصادرشدهاست.
رئیسراهنماییورانندگیایلامادامهداد:۶۲رانندهدرسالجاریدچارتخلفشدهوباکسب۳0نمرهمنفیگواهینامهٔآنانضبط
شدهاست.رئیسپلیسراهنماییورانندگیاستانایلامتصریحکرد:درهفتماههاولسال۹۸نسبتبهمدتمشابهسالگذشته
تصادفاتفوتیدرونشهریدرایلام۱0درصدکاهشداشتهاست.کهزادیتاکیدکرد:افرادیکهدرمدتضبطگواهینامهمبادرت

بهرانندگیمیکنند،بهمجازاتمقرربرایرانندگیبدونگواهینامهمحکوممیشوند.

 naslefardanews  
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استانها
Provinces همزمان با سراسر کشور در مدارس

روستایی خراسان رضوی انجام شد

 برگزاری جشنواره 
»نخستین واژه؛آب« و زنگ آب

مشهد /  زهرا آخوندی 
z.a.naslefarda.1359@gmail.com

جشنواره»نخســتینواژه؛آب«وزنگآببا
هدفترویجفرهنگمدیریتمصرفبهینهآب
دربیندانشآموزانابتداییبهصورتنمادین
وهمزمانباسراسرکشــورباهدفنهادینه
کردنمصرفبهینهآبدربیندانشآموزانو
برمبنایدستورالعملشرکتمهندسیآبو
فاضلابکشوروباهمکاریادارهکلآموزش
وپرورشخراســانرضویبــراییازدهمین
سالمتوالیدرسطحروســتاهایاستانوبه
صورتنمادیندرمدارسروستاییکاظمآباد
پنجشنبهواقعدرحوالیشهرمشهدآغازشد.
رئیسادارهروابطعمومیوآموزشهمگانی
آبفارخراســانرضوی،بااشــارهبهکاهش
منابعآبیاستانوبحرانآبدرکشورگفت:
فرهنگسازیدرمصرفآبوضرورتمصرف
بهینهموضوعبسیارمهمیاســتکهبایداز
مدارسآغازشــودوآموزشدانشآموزانبه
ویژهدرمقطعابتداییواستمراراینحرکتها
میتواندنتایجمؤثرومانــدگاریرادرآینده
داشتهباشد.ســیدرضاموسویافزود:اجرای
برنامههــایفرهنگیوآموزشــیبهمنظور
ترویجفرهنگاســتفادهصحیحازآببهیک
ضرورتتبدیلشدهوهمکاریتمامدستگاهها
ضروریاست.موسویادامهداد:طبقپیش
بینیهایانجامشدهامسالآموزش۳00هزار
نفردانشآموزابتداییدرســطحروستاهای
خراســانرضویبرنامهریزیشدهاست.وی
بیانکرد:دراینجشنوارهبااستفادهازظرفیت
هنریهنرمندانراهکارهایمصرفصحیحآب
درقالببرنامههایشادومفرحبهدانشآموزان
آموزشدادهشدوتعدادیازایندانشآموزان
بهعنوانناجیانآبمعرفیشدندتادرحوزه
فرهنگسازیمصرفآبدرسطحمدرسهو
روســتایخوداقداماتلازمراانجامدهندو
بهعنوانحامیانآب،بههمگانتأکیدکنند
تاآبرابهدرســتیاســتفادهومصرفآنرا

مدیریتکنند.

معاون استاندار گلستان:

شکار پرندگان در گلستان 
ممنوع شد

گرگان/ گروه اســتان ها:معاونسیاسی،
امنیتیواجتماعیاستاندارگلستاندرکارگروه
سلامتوامنیتغذاییاستانگلستاناظهار
کرد:بادســتورویژهمعاونتسیاسی،امنیتی
واجتماعیاســتانداریگلســتانوکارگروه
سلامتوامنیتغذاییاستان،شکارپرندگان
درگلستانممنوعشد.چراغعلیافزود:گلستان
یکیازقطبهایمهمتولیدطیوروگوشــت
سفیددرکشوراستواگربههردلیلصنعت
طیورگلســتاندچارصدمهشوداینصدمه
برایمردمومدیریتاســتانجبرانناپذیر

است.

کوتاه از استان ها 6

دبیــرکمیســیونمدیریــتایمنی
حملونقلاســتاناردبیــلگفت:در
کاهشتصادفاتجادهای،استانرتبه
نهمکشــوریرادر۶ماههامسالبه

خوداختصاصدادهاست.
علــیرحمتــیدرنهمینجلســه
کمیسیونایمنیراههادراستانداری
اردبیلبابیاناینکهدرســایهتلاش
شبانهروزیاعضایکمیسیونایمنی
راههــا،اســتاناردبیــلدرمجموع
تصادفاتبرونشــهریوروســتایی
۴/۸درصدکاهشداشتهاست،افزود:
درمدتیادشــدهدربخشتصادفات

برونشــهرینیز۲۲درصدکاهش
تصادفاتوتلفاتجادهایراشــاهد

بودیم.
مدیــرکلراهــداریوحملونقــل
جادهایاســتاناردبیــلازفعالیت
۶۴سامانهترددشــماردرجادههای
استاناردبیلخبردادوتصریحکرد:۴0
دوربیننظارتتصویری،۲۷ســامانه
ثبتتخلفاتعبورومرورســرعتو
دوســامانهنوینحینحرکتنیزدر
محورهایمواصلاتیاســتاناردبیل

فعالاست.
رئیسکمیتهحملونقلستادخدمات
سفراســتاناردبیلمجهزشدن۱۶۷
کیلومترازمحورهایمواصلاتیاستان
بهسیستمروشــناییرایادآورشدو

اظهارکرد:هوشمندســازیجادهها
ازاولویتهــایمهمراهداریاســت.
عضوشــورایاداریاســتاناردبیل،
بهمناســبت۲۶آبــانروزایمنــیو
حملونقلازاجرایبرنامههایمختلف
ازجملهبرگزاریکلاسهایاموزشی
برایموتورســواران،عابــرانپیادهو
رانندگانوانتباردرشهرســتانهای
مختلفاستانخبردادوگفت:پاسگاه

پلیسراهگرمی-مغانبهزودیافتتاح
وهمچنیــنجهتکنتــرلترافیک
ومدیریترفتوآمدمتردداندرجاده
اصلاحکیوسکهاینامناسبوایجاد
سکوهایجدیدنیزبرایاستقرارپلیس

راهمدنظراست.
مدیــرکلراهــداریوحملونقــل
جادهایاســتاناردبیلحلمشــکل
ترافیکتونلحیــراندرایامتعطیل،

ممنوعیتترددوسایلنقلیهسنگین،
اجرای۹۳5کیلومترخطکشــیدر
محورهایمواصلاتیاســتاناصلاح
ورنــگآمیــزیســرعتگاهها،در
خواستمجوزحفرخطلولهفاضلاب
شــهراردبیلدرحریممحوراردبیل-
نمیــنورفــعنواقصاتموجــوددر
جادههاراازاهمبرنامههــاواقدامات
کمیسیونایمنیراههایاستانعنوان

کرد.
قلندری،سرپرســتمعاونــتامور
عمرانیاستانداریاردبیلباقدردانی
ازتلاشهایانجــامیافتهدرخصوص
کاهشتصادفاتبرجمعآوریوتهیه
طرحجامعایمنیراههادراستانتاکید
کردوگفت:باتوجهبــهقابلیتهای
استاندرحوزهگردشگریاستانداری
اردبیلنیزباهمهتوانبهدنبالایجاد
زیرســاختهاوچهــارخطهکــردن

محورهایمواصلاتیاست.

دبیر کمیسیون مدیریت ایمنی حمل ونقل استان اردبیل:

 کسب رتبه 9 کشوری استان اردبیل 
در کاهش تصادف های جاده ای

شهری
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اردبیل/ مینا مرادزاده
khabaryaz@gmail.com

شهردار قم:

احداث پروژه شهیدکاظمی 
منوط به حل مسائل حقوقی است

قم/  محمد توکلی
tavakoli.m.1987@gmail.com

شــهردارقمگفت:پروژهشــهیدکاظمی،نمونه
شرایطخاصقماستوماتغییرطرحدراینپروژه
راانجامدادیموطرحیکهقبلًاقراربوداجراشود
بهطورکلیتغییرکردوپسازحلمسائلحقوقی
پروژهبابارگذاریمطلوبومناســباینمنطقه
اجراییخواهدشد.سیدمرتضیسقائیاننژاد،در
دیدارآیتالهامینی،ازاعضایمجمعتشــخیص
مصلحتنظام،بابیاناینکهمسائلشهرقمخاص
اســت،اظهارکرد:پروژهشــهیدکاظمینمونه
شــرایطخاصقماســتوماتغییرطرحدراین
پروژهراانجامدادیموطرحیکهقبلًاقراربوداجرا
شود،بهطورکلیتغییرکرد؛درحالحاضرپروژه
بهصورتپارکینگاستفادهمیشودوتاحدودی
باسرمایهگذاردچارمشکلهستیموپسازحل
مسائلحقوقیپروژهبابارگذاریمطلوبومناسب
اینمنطقهاجراییخواهدشــد.شهردارقمبیان
کرد:باحمایترئیسمجلسشــورایاسلامی
مشکلاتاینپروژهحلشدهوپسازطیمراحل
قانونیوحقوقیکارشروعخواهدشد.سقائیاننژاد
بااشارهبهپروژهعماریاسر،گفت:توافقباصاحبان
ملککاربسیارمشکلیاستتابتوانیمشرایطی
فراهمکنیمکهحقیازکســیضایعنشــود،با
چارچوبیکهمشخصکردیمبرنامههایخودرا
پیشمیبریم.ویبابیاناینکهنزدیکبههزارو
۷00میلیاردتومانپروژهعمرانیدرشهردرحال
پیگیریاست،افزود:درحوزهفضایسبز،حملو
نقلعمومیوعمرانیپروژههایگستردهایرادر
دستورکارپیگیریواجراداریم.شهردارقمبااشاره
بهنامگذاریروزورودحضرتمعصومه)س(بهقم
بهعنوانروزقم،اظهارکرد:برنامههایمتنوعیرا
برایمعرفیظرفیتهایقمدرنظرگرفتیموطی
چندروزدرحوزههایفرهنگی،زائر،اقتصادیو… 
برنامههایویژهایاجراخواهدشد.سقائیاننژاد
گفت:ظرفیتهاینهفتهاینشهربایدبرایمردم
قمودیگراندرسطحملیوبینالمللیمطرحو
برجستهشود.ویباتاکیدبراینکهدرسال۹۸بالغ
بر۲0هزارمترمربعطرحپارکینگسازیدرشهر
داریم،گفت:اینبرنامهبایدچندسالادامهپیدا
کندتامشکلپارکینگبهمروردرقمحلشود.
شهردارقمبابیاناینکهســالیانه۳00هکتاربه
فضایسبزقماضافهمیشود،افزود:بوستانهزار
هکتاریقمنیزازمیدانمفیدبهسمتکوهخضر
ودوبرادراندرحالاحداثاستکهظرفیتهای
متفاوتگردشگریوتفریحیدرآنپیشبینی

شدهاست.

شهردار اصفهان خبر داد:

پایان بتن ریزی پروژه پل آفتاب
شهرداراصفهانگفت:بهشــهروندانقولداده
بودیمکهپلآفتابدربزرگراهشهیداردستانی
)مسیربهسمتفرودگاه(ظرفمدت۱0ماهبه
اتمامبرسد،ایننویدرابهشهروندانمیدهمکه
سهروزقبلاز۱0ماهیعنیشبگذشتهآخرین

بتنریزیپروژهانجامشد.
قدرتالهنوروزیاظهارکــرد:زلزلهاخیرمنجر
بهجــانباختنتعدادیازهموطنــانوداغدار
شــدنخانوادهآنها،همچنینمجروحشدن
عدهایدیگرازمردماینخطهازکشــورشدکه
امیدوارمبــاهمتتمامدســتگاههاوهمراهی
مردمشــریف،روندامدادرسانیبهبهتریننحو
انجامشود.ویوقوعاینگونهحوادثراهشداری
برایرعایتاســتانداردهادرساختوسازهای
شهریوتابآورشدنشهرهااعلامکردوافزود:
درتماسیتلفنیباشهردارتبریزاعلامآمادگی
برایامدادرسانیوکمکشــهرداریاصفهان
رامطرحکردمکهدرحــالحاضرچنیننیازی

نداشتند.

دریچه

اقدامات منحصر به فرد در سطح شهرستان شهریار انجاممراسمتکریمومعارفهروسایسابقوجدید
دادگستریشهرستانشهریارباحضورمحمدی
قائممقامدادگســتریکلاستانتهران،مهندس
طاهریفرماندارشهرستانشهریار،نمایندهحوزه
مشقدرمجلسشــورایاســلامی،ائمهجمعه
شهرها،مسئولاندســتگاههاوروســایادارات
شهرستانشهریاردرسالنهمایشاردوگاهشهید
منتظریشهریاربرگزارشــد.بنابراینگزارش،
نورالهطاهریفرماندارشهرستانشهریار،بااشاره
بهجمعیت۸00هزارنفریشــهریارخاطرنشان
کرد:اینتراکمبالایجمعیتیکــهبافرهنگها
وقومیتهایمختلفهمراهشــدهاست،درکنار
تهران،باوجودشاکلهشهرستانیوکمبودامکانات
زیربنایی،مشکلاتعدیدهایداردکهکاردرآنرا
نسبتبهسایرشهرستانهادشوارترکردهاستو
متعاقباآمارتخلفوبــزهنیزافزایشپیدامیکند.
فرماندارشهرستانشهریار،بادشواردانستنکار
قضاوتدراینشهرســتاناظهارداشت:باوجود
حجمبالایورودیپروندههابهسیستمقضادراین
شهرســتانامابایدازمدیریتخوبوساماندهی
درستشرایطتوسطمسئولاناینحوزهقدردانی
بهعملآوریموخداراشــکردرطولمدتحضور
مادرشــهریار،بدونحاشــیه،اقداماتارزندهای
باهمکاریوحمایتدادگســتریودادستانیو
دیگراعضایشــورایتامینبهانجامرسیدهاست
کهبرخیازایناقداماتهمانندآزادســازیبستر
رودخانههاوساماندهیحرایمآنها،ویژهودرنوبه

خودمنحصربهفردتلقیمیشود.
طاهری،فرماندارشهرستانشهریاردراینمراسم
گفت:اقداماتمنحصربهفردیدرسطحشهرستان
درحالانجاماســتکهاجرای۱۷طرحبامطالعه
وبرنامهریزیدقیقدرخصوصرفعمشــکلاتو
معضلاتاساسیشهرستانشهریارباهمکاریو
هماهنگیتماماعضایشورایتامیندردستورکار

قراردارد.مهندسطاهری،بابیاناینکه۱۷طرح
درخصوصمشکلاتومعضلاتاساسیشهرستان
شهریاردرحالانجاماست،تصریحکرد:اینطرحها
بامطالعهدقیقوبرنامهریزیمدوندردستورکار
قرارگرفتهاستوبایدعرضکنمکهتماماعضای
شورایتامینبادرســتکاری،ازخودگذشتگیو
حرکتبراســاسقانونبهخوبــیدرجایگاهخود
میدرخشندوهموارهدرجلساتبراجرایدرست
قانوندرتمامزمینههــاتاکیددارند.نمایندهعالی
دولتدرشهرســتانشهریار،بااشــارهبهفقدان
ندامتگاهدرشهرستانگفت:مرتفعکردنموارد
امنیتیرفتوآمدهــاوجلوگیریازایجادوقفهدر
رسیدگیبهپروندهها،نیازمندوجودندامتگاهاست
کهباوجوداقداماتانجامشدهامادرخواستداریم

مســاعدتهایلازمبرایحلاینمشکلتوسط
دادستانیکلاستانتهراناندیشیدهشود.

ضرورت   اســتقرار دادسرا  در کنار 
دادگستری

ویبااشــارهبهوجودمــکانمتفاوتدادســرا
ودادگســتریشهرستانشــهریارافزود:بهنظر
میرسد،نزدیکساختنایندومکانبهیکدیگر
بسیاریازچالشهاومشکلاتدرمراجعاتمردم
وجابهجاییپروندههاراکاهشدهد؛لذاشهرستان
آمادگیداردتادادسرارادرکناردادگستریمستقر
سازدکهامیدواریممسئولانبالادستینیزنسبت
بهاینموضوعهمکاریهــاوحمایتهایلازمرا
داشتهباشند.فرماندارشهریار،استقراردادگستری
کلغرباســتانتهراندرشهرســتانشهریاررا

موضوعیدانســتکهمیتواندبــاتوجهبهمیزان
جمعیتوحجمبالایمشکلاتناشیازآن،موثر
وتسهیلگرباشدوبیانداشت:بسیاریازادارات
کلودســتگاههابهمنظورخدماتدهیبهتربه
اینشهرســتانپرجمعیتودیگرشهرستانهای
همجواربهتدریجدراینشــهریارمستقرخواهند
شدکهتقاضاداریمدادگسترینیزدراینخصوص
برنامهریــزیکند.مهندسطاهری،بااشــارهبه
احداثبخشمســتقلجوقیــنوکمبودبرخی
امکاناتاداریوخدماتیاظهارداشــت:درحال
فراهمکردنزمینههایســاختشعبههاییبرای
دادسراودادگســتریبرایاینبخشهستیمکه
بتواندرارائهخدماتبیشتروبهتربهمردمبهنحو

رضایتبخشتریعملکنیم.

فرماندار شهریار در مراسم تکریم و معارفه روسای سابق و جدید دادگستری  مطرح کرد: 

در حال فراهم کردن زمینه های 
ساخت شعبه هایی برای دادسرا 
و دادگســتری برای این بخش 
هستیم که بتوان در ارائه خدمات 
بیشــتر و بهتر به مــردم به نحو 

رضایت بخش تری عمل کنیم

شهریار/سحرمصطفوی آرام
aaramm69@gmail.com
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